
Zápisnica z  31. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného 

dňa 17.9.2021 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,10 – 19,20 hod. 
Prítomní poslanci: Milan Galica, Roman Lasák, Peter Húska, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján 

Rypák  

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková  

Neprítomní poslanci: Katarína Kojšová, Július Kudzbel 

Hostia:   Ján Kojš, Ján Jaško, Miloš Hurban   

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
 

1. Schválenie programu. 

2. Prerokovanie žiadosti PSU Kvačany o odkúpenie objektu strelnice. 

3. Prerokovanie správy o kontrolnej činnosti za 1. polrok 2021.  

4. Delegovanie zástupcov za zriaďovateľa do Rady školy pri Základnej škole v 

Kvačanoch. 

5. Prerokovanie Výročnej správy obce Kvačany za rok 2020 a Správy nezávislého 

audítora z overenia individuálnej účtovnej závierky a konsolidovanej účtovnej 

závierky a konsolidovanej výročnej správy obce Kvačany za rok 2020. 

6. Rôzne.  

7. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril, za prísnych bezpečnostných a hygienických predpisov, zástupca 

starostu obce Milan Galica o 18,10 hod., z dôvodu PN starostu obce Jozefa Grúňa. Privítal 

všetkých prítomných. Z dôvodu pretrvávajúcej mimoriadnej situácie všetci prítomní boli od 

seba vo vzdialenosti min. 2 m, bola zabezpečená dezinfekcia a každý prítomný mal na sebe 

rúško. Zástupca starostu konštatoval, že prítomní sú 4 poslanci zo 7, teda je OZ 

uznášaniaschopné. Za zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice 

určil Miroslavu Sihockú a Romana Lasáka. 

Hlasovalo:  za -    4 /Milan Galica, Roman Lasák, Peter Húska, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Zástupca starostu prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -    4 /Milan Galica, Roman Lasák, Peter Húska, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Zástupca starostu informoval prítomných, že na obecný úrad bola doručená žiadosť PSU 

Kvačany na odkúpenie objektu strelnice. Nakoľko sa na zastupiteľstvo nedostavil ani jeden 

člen PSU, prečítal zástupca starostu žiadosť o odkúpenie objektu strelnice. Poslanci sa zhodli 

na tom, že nakoľko sa strelnica dala do prevádzky a investovalo sa aj do systému na 

objednávanie, nemajú poslanci ochotu to predať. Preto treba vyžiadať PSU, aby sa 

uskutočnilo stretnutie, kde by sa dohodla výška nájmu. Následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť PSU Kvačany o odkúpenie objektu 

strelnice, 

b) obecné zastupiteľstvo neschvaľuje žiadosť PSU Kvačany o odkúpenie objektu strelnice, 

Hlasovalo:  za -    4 /Milan Galica, Roman Lasák, Peter Húska, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 



 

3. Zástupca starostu odovzdal slovo hlavnej kontrolórke, ktorá predniesla správu o kontrolnej 

činnosti za 1. polrok 2021. Nakoľko však bola dlhodobo PN, plán kontrolnej činnosti na 2. 

polrok obsahuje kontrolu aj za 1. polrok 2021. Potom zástupca prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti za 1. polrok 2021. 

Hlasovalo:  za -    4 /Milan Galica, Roman Lasák, Peter Húska, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Zástupca starostu informoval poslancov, že sa skončilo štvorročné funkčné obdobie Rady 

školy pri Základnej škole a je potrebné delegovať štyroch delegátov do rady školy.  Boli 

delegovaní nasledovní členovia: Katarína Kojšová, Roman Lasák, Milan Galica a Katarína 

Kunová. Následne zástupca starostu prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo deleguje, v zmysle § 25 ods. 12 pís. a) , § 25 ods. 5 zákona č. 

596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov a podľa § 1 ods. 2 vyhlášky MŠ SR č. 291/2004 Z. z., ktorou sa určujú 

podrobnosti ustanovenia orgánov školskej samosprávy, nasledovných zástupcov za 

zriaďovateľa do Rady školy pri Základnej škole v Kvačanoch na volebné obdobie 2021-2025: 

Katarína Kojšová, Roman Lasák, Milan Galica, Katarína Kunová 

Hlasovalo:  za -    4 /Milan Galica, Roman Lasák, Peter Húska, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Zástupca informoval, že audítorom bola overená výročná správa obce Kvačany za rok 

2020, ako aj individuálna účtovná závierka a konsolidovaná účtovná závierka. Zástupca 

starostu prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Výročnú správu obce Kvačany za rok 2020 a 

Správy nezávislého audítora z overenia individuálnej účtovnej závierky a konsolidovanej 

účtovnej závierky a konsolidovanej výročnej správy obce Kvačany za rok 2020. 

Hlasovalo:  za -    4 /Milan Galica, Roman Lasák, Peter Húska, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Príchod poslanca Mgr. Jána Rypáka. 

 

6 Zástupca starostu informoval prítomných, že si vyžiadal od LVS preverenie tlaku 

v koncovej vetve na Dlhej Lúke. Podľa vyjadrenia LVS je tlak limitovaný umiestnením 

vodojemu, preto akákoľvek výstavba spôsobí zníženie už aj tak nízkeho tlaku a zhoršenie 

situácie u existujúcich odberateľov. Odporúčajú preto výstavbu tlakovej stanice 

s akumuláciou alebo individuálne studne. V prípade. že budúci investor bude mať záujem 

o výstavbu tlakovej stanice, treba spracovať projekt v spolupráci s LVS, na náklady investora. 

Zástupca starostu odovzdal slovo p. Hurbanovi, ktorý informoval prítomných o 3 ponukách 

na osvetlenie, ktoré budú umiestnené v telocvični. Sú v cene za 175 Eur za svetlo bez DPH. 

K tejto sume treba prirátať ešte aj poštovné. Treba sa len rozhodnúť, či sa objednajú svetlá 

s nižšou svietivosťou, alebo vyššou. Ďalej treba rátať aj s výdavkami na káble ako aj na prácu. 

Ďalej informoval, že je potrebné dokúpenie závesov na okná do telocvične ako aj nejakého 

mechanizmu, ktorým sa budú závesy posúvať. Má v ponuke možnosti na nákup látky, kde je 

v ponuke látka tenšia aj hrubšia. Spĺňajú podmienky aj jedna aj druhá látka. Treba však ešte 

niekoho, kto to ušije. Poslanci sa zhodli, že sa dnes nebude schvaľovať rozpočtové opatrenie, 

ale až keď bude známa výsledná suma. V súčasnosti sa jedná o sumu približne 3.000 až 3.500 

Eur. Prvý zápas bude v sobotu 2.10.2021, ktorý sa odohrá doma s Veternou Porubou. Do tejto 



doby, by mali byť všetky výdavky už známe. S výškou poslanci zatiaľ súhlasili. Bola by 

možnosť aj toho, že by sa hrávali zápasy v kultúrnom dome a trénovalo by sa v telocvični, 

čím by sa náklady na osvetlenie ako aj  závesy znížili. Toto však nie je riešenie, nakoľko 

vykurovanie v telocvični je celodenné, ale v kultúrnom dome, by sa muselo kúriť celý deň, 

Kúrenie je elektrické a na nočný prúd, takže pri výseči, by bolo v kultúrnom dome chladno. 

Súťaže sú práve v zimnom období. Tak isto pre presúvaní z kultúrneho domu do telocvične 

a späť, je vysoká šanca na znehodnotenie zakúpeného majetku. Preto by bolo možné posúdiť, 

či by sa nedalo spraviť nejaké dopoistenie majetku, aby sa trénovalo aj hralo len v telocvični, 

a aby boli kryté prípadné škody na osvetlení alebo na majetku telocvične.      

 

7. Na záver zástupca starostu obce Milan Galica skonštatoval, že boli prerokované všetky 

body stanoveného programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,20 

hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: /zástupca starostu/ 

Katarína Kunová    ........................................ Milan Galica      ....................................... 

 

Overovatelia:  

      

Miroslava Sihocká     ........................................ 

 

Roman Lasák         ........................................ 


